
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Referat 

Mandag den 19. august 2024, Kl. 17.00 – 20.00  

Deltagere: 
 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 
Maria Bagger Grell, Ida Hagen, Søren Schou, 

Naja Kinch Sohn, Sidsel Margrethe 
Rasmussen (deltog fra kl.19:00), Sabine 
Marie Ørud Langkilde, Nanna Kragh Hansen, 

Pernille Bech Wulff.  
 

Elevråd:  
 
Ledelse/medarbejder: 

Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, 
Jesper Boysen, Jonathan Nilton, Maria 

Kongsvad, Bettina Jansen, Nicolai de Vries  
  
Afbud: Maria Jelstrup Munk 

 
Referent: 

Kasper Munk Damgaard 
 

1. Modtagelse af nye medlemmer i 
skolebestyrelsen 

 

Kl. 17:00 – 17:20 

 

2. Konstituering af ny bestyrelse 
 

Kl. 17:20 – 17:40 

Bestyrelsen blev konstitueret. 
Maria Bagger blev valgt som forperson. 

Naja blev valgt som næstforperson. 
Ida er suppleant 

Nanna er repræsentant. 

3. Valg af ordstyrer 
 

Kl. 17:40 – 17:45 
 

Naja blev valgt som ordstyrer. 

4. Godkendelse af dagsorden 
 

Kl. 17:45 – 17:50 
 

Dagsorden blev godkendt. 
Der er punkter til eventuelt:  

- Navngivning af klasserne i 
specialklasserækken.  

- Dato til årshjulet. 

- Mødetider 
- Forældremøder 

5. Meddelelser ved: 
a) eleverne 

b) medarbejderne 
c) ledelsen 

a) Eleverne var ikke repræsenteret ved 
dagens møde.  

 



d) KKFO-forældreråd 

e) forpersonen 
 

     Kl. 17:50 – 18:05 
 
 

b) I KKFO Almen er de kommet godt i 

gang med skoleåret, og tiltaget om at 
være klassepædagoger i stedet for 

skolepædagoger, hvor man følger 
klassen, har folk taget godt i mod og 
er ved at finde sig godt til rette i denne 

nye rolle. 
 

Lærerne efterspørger, at 
mobilpolitikken bliver lagt ud, således 
forældre og elever kan se, at politikken 

kommer fra bestyrelsen.  
 

Lærerne efterspørger også, at det 
bliver praktisk muligt på skolen at 
håndhæve mobilpolitikken ved eks. at 

gøre det lettere at opbevare elevernes 
telefoner i skoletiden.   

 
Der er et ønske om, at udearealerne 

udnyttes bedre.  
 
Medarbejderne oplever, at indeklimaet 

særligt i tårnene er dårligt, og det 
påvirker læringsmiljøet meget 

negativt.  
 
Der savnes en indsats på den løbende 

vedligeholdelse af lokalerne, således 
lokalerne sikres en vis standard, når 

man skifter lokale ved nyt skoleår.  
 
Alle lærerne i almen får i år et 

kompetenceløft gennem en 
kursusrække fra A-Guide (Frejaskolens 

kompetencecenter), som er en indsats, 
der løber over hele skoleåret.  
 

c) Jonathan er startet som afdelingsleder 
i specialklasserækken pr. 1/8. 

 
Maren har orlov i august og 
september. I hendes fravær dækkes 

indskolingen af Jesper, Bjarne og 
Kasper. 

 
På kontoret er Mette og Merethe 
startet som skolesekretærer.  

 
Hen over sommeren er der på skolen 

blevet arbejdet med at skifte nogle rør. 
Dette arbejde har vist sig at trække ud 
og blevet mere omfattende end først 

antaget. Det medførte at KKFO Special 



var uden vand det meste af 

sommerferien.  
 

Vi har haft stor vandskade lige inden 
skolestart i den nye bygning grundet 
skybrud.  

 
Vi er i år med et forskningsprojekt om 

Indeklimaet, og der er udvalgt 10 
klasser, som har lokaler i den store 
nye bygning. Der vil blive foretaget 

målinger på en række forskellige 
indeklimaparametre hen over hele 

skoleåret.  
 
Vi skal i den kommende tid ansætte 

nye lærere, og skal afholde samtaler 
slut august og start september.  

 
Der er forældremøder her i opstarten 

og 0., 1., 4. og 7. starter fælles. 
Specialklasserækken holder også 
fælles opstart.  

Pernille deltager på 0. årgang. 
Søren deltager på 4. årgang. 

Naja deltager på 7. årgang 
Ida deltager på specialklasserækkens 
forældremøde. 

 
Der arbejdes også på at koordinere et 

forløb med A-Guide til KKFO Almen. 
 
Der er enkelte steder udenfor 

KKFO´en, hvor der er problemer med 
vand, når det regner meget, og 

afløbene ikke kan følge med.  
 
KKFO Almen er generelt kommet godt 

fra land i det nye skoleår. 
 

Der er i specialklasserækken 
personalemøde næste uge, hvor 
rammen og retningen for skoleåret 

skal gennemgås. Der skal bl.a. være et 
oplæg fra de faglige vejledere, et 

opæg fra fys-ergo samt et oplæg fra 
skolesocialrådgiver om Barnets Lov. 
 

d) KKFO Forældreråd fik ikke de penge, 
de havde søgt om til legeplads. 

 
Det skal undersøges, om der kan 
bruges etableringsmidler til møbler til 

klublokalet.  
 



e) Forpersonen havde ingen meddelelser. 

 
  

 

6. Hvem repræsenterer SB i KKFO  
forældrerådene 
 
Drøftelse & beslutning 

 
Kl. 18:05 – 18:15 

 

Sidsel repræsenterer i special.  

Sabine repræsenterer i almen. 

Pause 

 
Kl. 18:15 – 18:45 
  

 

7. Det pædagogiske personales dag 
- planlægning af 4. oktober  

 
Drøftelse & beslutning 
 

Kl. 18:45 – 18:55 
 

 

8. SB’s årsberetning - planlægning 
 
Drøftelse & beslutning 

 
Kl. 18:55 – 19:20 

 

Hvem gør hvad, hvilken form m.m.? 
 

Følgende punkter ønskes i årsberetningen: 
- Sikre skoleveje 
- Økonomi (herunder reduktion i antal 

klasser) 
- Specialanalysen 

- Principper (Skoleårets beretning, 
antimobbestrategi) 

- Digital dannelse 

 
Data som skal med: 

- Elevfravær 
- Karakterer 
- Personaleomsætning 

- Trivselsmåling 
- Nationale overgangstests 

 
Skolen skal beskrives som en samlet skole  
almen og special. Dette kan eventuelt 

beskrives i er særskilt afsnit omkring 
mulighederne i samarbejdet mellem almen 

og special. 
 

Ida og Nanna vil gerne skrive. Bjarne 
fremsender data. Første udkast skal være 
klar til gennemlæsning hos den øvrige 

bestyrelse medio september.  
 

9. Orientering om resultater – 
afgangsprøverne 2024 
 

Orientering  

Vi har i 2023/2024 et karaktergennemsnit i 
9.kl. på 8,1, og vi ligger som den højest 

placerede skole i område Brønshøj Vanløse. 



 

Kl. 19:20 – 19:30 

 

Dette er på tværs af begge afdelinger. Vi 

ligger i alle fag over københavnerniveau.  
 

På Kirkebjerg Skole har vi i 2023/2024 
88,9%, som får mindst karakteren 02 i dansk 
og matematik. Dette er over 

københavnerniveau.  
 

Generelt ligger vi karaktermæssigt over 
københavnerniveau i samtlige fag. 
 

 

10. Skoleudviklingssamtale 12/9-24 

 
Orientering & drøftelse 

 
Kl. 19:30 – 19:55 
 

Indhold, form, deltagere 

 
Nanna deltager fra specialklasserækken.  

Naja deltager. Maria Bagger deltager, hvis 
det er muligt.  
 

For at repræsentere alles stemmer, bør det 
overvejes, om mellemtrinnets elevråd også 

skal deltage. Specialklasserækkens elevråd 
deltager i det store fælles elevråd.  

 
Ledelsen skriver et udkast til en dagsorden, 
som sendes ud til bestyrelsen.  

11. Evt. 
 

Kl. 19:55 – 20:00 
 

- Klassebetegnelser. 
Det er besluttet at gå fra grupper og 

bogstaver til klasser og bogstaver. Eks. 
5E, 6E, 7E. Er der to klasser på samme 

klassetrin hedder det eks. 7E og 7F. 
 
 

 
- Dato i årshjulet skubbes til næste møde 

- Forældremøder skubbes til næste møde 

 

Næste møde:  
 
Tirsdag den 24. september 2024  

kl. 17:00 – 20:00 
 

 
 

 


